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L'ONZE DE SETEMBRE A CASSÀ...

Hem pogut comprovar una ve
gada més que quan les forces i 
les idees s'uneixen, es poden 
assolir fites que individualment 
i per separat seria impossible 
d'aconseguir, i més encara si 
tenim en compte la reacció ne
gativa que afecta al ciutadà 
corrent, quan veu la manca de 
coordinació entre entitats i 
associacions.

La Diada Nacional de l'onze 
de Setembre va ésser un éxit 
degut a la^capacitat que neix 
amb la unió entre les entitats 
organitzadores: Amics de la Sar
dana, Colla Excursionista, Op
ció Democràtica i Associació de 
Veïns.

El programa va ser molt sen
zill, però molt directe i con
cret en quan a intenció. Comen
çà amb un cercavila en el que 
hi hagué gran assistència per 
part de la mainada del poble.
Es repartiren uns globus, per 
cert que no n'hi hagué per a 
tothom, i s'adreçaren a l'Ajun
tament per tal de dirigir una 
carta al Batlle, reclamant l'ac
celeració del projecte de Parc 
Infantil. Fou gran la sorpresa 
dels portadors de la misiva en 
arribar a 1 1 Ajuntament: no hi 
havia cap membre del Consistori 
a qui poder entregar l'esmenta
da carta.

Amb un ordre realment exem
plar, tota la mainada i...els 
grans, després d'unes ballades 
davant de la Casa de la Vila, 
que demostrà una vegada més no 
ser la "casa del poble" , que 
duraren uns deu minuts, hi ha
gué la sessió de titelles, ja 
anunciada,a la Plaça dels Porcs, 
on quedarà ubicat el Parc Infan
til.

A la nit, mentre la Cobla es 
prenia el merescut descans entre 
sardana i sardana, el Diputat 
Ernest Lluch, el President de 
l'Associació de Veïns, el de la 
Colla Excursionista i un repre- 
sentatnt d'Opció Democràtica a- 
profitaren l'ocasió per parlar 
del moment polític catala, in
tentant fer que el poble de 
Cassà se n'adoni de que és hora 
d'obrir els ulls davant dels 
problemes i de les possibilitats 
de resoldre'ls, si hom pren 
consciència del paper que cadas
cun ha de jugar.

LA BONA LABOR D'UN MUNICIPAL

No tot han de ser crítiques. 
Cal, també, saber ponderar i ex
posar públicament les actuacions 
que són dignes de lloança.

D'una d'aquestes actuacions 
en fou protagonista el Policia 
Municipal que estava de servei 
l'onze de setembre a la Plaça 
de la Coma, en el moment en que 
la mainada volia lliurar a al
gun membre del Consistori la •. 
carta-petició de la qual ja hem 
parlat.

Aquest agent municipal va te
nir un comportament i una actua
ció correctíssims, amb un nivell 
d'educació i moderació dignes i 
gairebé insòlits en un policia 
Municipal, donant un exemple 
a la mainada que no oblidarem.
En nom de tots, gràcies.w


